



Protokoll styrelsemöte S09

Närvaro:	Erik Iveroth	Ordförande
	Jonatan Jonsson	Sekreterare
	Linus Svensson	Skattmästare
	Henrik Andersson	Överphös
	Gustaf Scheja	Källarmästare
	Jonas Hansson	Cafémästare
	Joakim Svensson	
	Michael Eringsmark	SRD-Ordförande

- §1 OFMÖ Erik Iveroth förklarade mötet öppnat kl 12:21.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Joakim Svensson adjungerades
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes
- §5 Föregående mötes protokoll Punkten bordlades
- §6 Beslutsuppföljning Styrelsen **beslöt**
att Retroaktivt skjuta upp beslut #4 till S10 1/4
- Aktuell beslutsuppföljning ser ut som följer:

#	Beslut	Genomförs av	Beslutat	Redovisas
4	Flytta Vismas nyhetsbrev från styrelsemailen till annan dsek-adress	Linus Svensson och Erik Iveroth	S05 12/2	S10 22/4
5	Tacka nej till ProMobils kontraktförslag, samt undersöka hyr- och leasingalternativ	Johanna Lynn	S06 19/2	S12 29/4

- §7 Meddelanden Gustaf meddelade att Wiwet har flyttat in i lådan och att så snart som dwww fått upp bokningsmöjligheter på hemsidan så kan man boka det också.
- Henrik meddelade att han deltagit på phösshipitet och lärt känna de andra nollnings-teamen.
- Erik meddelade att JFF gick av stapeln i helgen med över 300 sittande
- Jonas meddelade att cafét har en ny kaffesort: Mollbergs bland-



- ning
- Gustaf meddelade att iDét kommer vara utlånat i helgen.
- §8 Teknikfokus Punkten avhandlades med ett konstaterande att industrimästaren inte var närvarande och att allt verkade lugnt.
- §9 Nollning, ouveralle, infomöte Erik presenterade stora planer på framtida samarbete mellan staben och styrelsen.
- Henrik presenterade lite idéer om hur faddergrupperna ska utvecklas till nollningen. Han ska även delta i ett möte om eventuellt gemensamt ouveralleinköp med flera sektioner.
- §10 Beslut från kvällsmötet Styrelsen diskuterade de propositionsförslag som tagits upp på tidigare kvällsmöte. Dessa är i korthet Ansvarig för nyckelaccess inom källarmästeriet och flytt av D-shopen till Programmästeriet.
- §11 Lundaspexarna och vårbal Gustaf berättade att Mårten ordnat fram biljetter åt styrelsen till Uarda för föreställningen Måndag 28/4.
- Erik informerade om vårbalen
- §12 Vårterminsmöte Erik påpekade för styrelsen att de måste lämna in verksamhetsberättelse senast fredag.
- §13 Städ Erik påpekade att det ska fortsatt städas i styrelserummet.
- §14 Övrigt Erik informerade om Vår(d)-festen.
- Styrelsen diskuterade huruvida den skulle göra ett framträdande på morgondagens FPT-sittning.
- Gustaf meddelade att sektionen byggt ihop grillar som faktiskt är funktionsdugliga.
- Styrelsen kom med oanständiga förslag inför presentationen på FPT.
- §13 OFMA Mötesordförande Erik Iveroth förklarade mötet avslutat kl 13:04

Vid protokollet Justeras

Jonatan Jonsson Erik Iveroth
Sekreterare Ordförande